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Bilaga	till	§8	Framtida	styrning	och	ägande	av	Ladok	
 
Styrelsen	föreslår	stämman	att	besluta:	
	

• att	bibehålla	konsortiet	som	organisationsform	för	framtida	styrningen	och	ägandet	
av	Ladok			

• att	förlänga	nuvarande	Konsortialavtal	till	2021	och	under	året	omarbeta	avtalet	för	
beslut	på	stämman	2021	 	
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Framtida	styrning	och	ägande	av	Ladok	
Under	2018	initierade	styrelsen	för	Ladok	har	en	översyn	av	organisationsformen	och	det	
framtida	ägandet	och	styrningen	av	Ladok.	Ann	Fust,	rådsdirektör	på	Vetenskapsrådet,	
anlitades	som	utredare	med	uppdraget:	

• Göra	en	genomlysning	av	styrform	och	ägarskap	med	förslag	på	eventuella	
förändringar/förbättringar	

• Göra	en	översiktlig	bedömning	av	högskolesektorns	framtida	behov	av	
verksamhetsinformation	avseende	utbildning	och	behovet	av	ägarskap	

• Ge	förslag	på	alternativa	former	för	styrning	och	ägarskap	av	Ladok	

• Rekommendera	ett	huvudalternativ	

Randvillkor:	att	bibehålla	studentrepresentation.		

Uppdraget	rapporterades	till	styrelsen	i	april	2019	och	presenterades	av	utredaren	på	
stämman	den	23	maj	2019.	Rapporten	i	sin	helhet	bifogas	stämmohandlingarna.	
	
Mot	bakgrund	av	det	som	framkommit	i	intervjuerna	som	gjordes	och	utredarens	egna	
överväganden	var	förslaget	att	bibehålla	konsortieformen.	Motiveringen	var	främst	att	det	
finns	ett	starkt	stöd	för	konsortiet	i	nuläget	och	ett	mycket	begränsat	intresse	att	överväga	
ett	annat	alternativ.	En	stor	insats,	som	anses	lyckosam,	har	gjorts	för	att	införa	Ladok	3.	
Fortfarande	återstår	ett	antal	frågor	att	lösa	på	den	s	k	restlistan.	Bedömningen	är	att	det	
arbetet	kommer	att	behöva	pågå	åtminstone	under	de	närmaste	åren.	Ett	viktigt	skäl	för	
förslaget	för	att	bibehålla	konsortieformen	är	att	sektorn	visat	en	stor	beredvillighet	att	
gemensamt	utveckla	andra	gemensamma	system	och	tjänster	för	lärmiljön.	
	
Styrelsen	har	under	året	fortsatt	att	arbeta	med	frågan	och	stämt	av	i	olika	forum.	
Styrelsens	föreslår	stämman	2020	att	bibehålla	konsortiet	som	organisationsform	för	
framtida	styrningen	och	ägandet	av	Ladok.	
	
Det	nuvarande	Konsortialavtalet	sträcker	sig	till	2020-12-31	men	styrelsen	anser	att	ett	
beslut	om	bibehållen	konsortieform	bör	ske	innan	omarbetning	av	det	nuvarande	
konsortialavtalet.	Styrelsen	föreslår	därför	stämman	att	förlänga	nuvarande	
Konsortialavtal	till	2021	och	under	året	omarbeta	avtalet	för	beslut	på	stämman	2021.	
	
	
		 	 	


